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Tilstede: 

Anders Rasmussen, Bent, Niels, Anders Juhl,  Line, Susanne, René ,Ted  Pia K,   

Josephine  

 

Afbud: Pia B, Michal, Line,   

Referent: 

Niels Weinreich   Protokol 

nr. 

15 

 

Bestyrelsesmøde 

 

d.3-10-23    19:00 i Klubhuset  

 

2023 

 

Pkt. 1: Godkendelse af Referat er udsendt Sekretær 

Pkt. 2: Besøg fra SSP Kim fortæller og lytter Formanden / SSP 

Pkt. 3: Info fra Formanden Formanden 

Pkt. 4: Byfornyelse hvad nu Alle 

Pkt. 5: Borger henvendelser og åbent punkt og Halloween Alle 

Pkt. 6: Info fra arbejdes grupperne ”kort” Alle 

Pkt. 7: Byen rundt Alle 

Pkt. 8: Alle 

Pkt. 9: Eventuelt  

 

Ad 1. Godkendt Anders Jul deltog ikke i mødet.  

Ad 2 til SSP konsulenten: Politi arbejder efter anmeldelser og derfor komme de ikke. Vi har ikke brugt 

trygheds konsulenter, man kan bruge lokalpoliti til ulovlige knallerter og hashrygning mch082@politi.dk 

Markus tlf. 24 26 16 08. Vi har været belastet , dels knallerter og del en misbruger gruppe. Der er en 

udvikling i retning af en knalert gruppe. Hvor kan der være en klub, hvordan får vi den drevet og betalt.  
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5-7 personer på knallert holdet . 3-4 i anden gruppe. Der anbefales et ungdomsborgermøde via 

byfornyelses proces. Vi spørger ungdoms klub administrator i Holbæk hvad de kan tilbyde. Vi går efter en 

proces som er slut til lokalforum gf.  

Ad 3. Line møder ikke mere pga. mangel på tid. Laver regnskab til gf.  Borger topmøde Der indbudt 10.000 

der kunne melde sig her af vælges 100 der var mødt 50 her af flere der ikke havde meldt sig. Der er store 

spørgsmål om udvælgelse. Dernæst forløbet, hvis vi får et biogasanlæg er de lig md 40 % af vores co2 

udledning. Derfor vil man med dette topmøde varme op under en proces om at få godkendt et anlæg et 

sted i kommunen. Forventes afsluttet inden jul. Der forventes nu en massiv spørgsmåls regn til det årlige 

fællemøde mellem politikker og lokalfora i Jyderup. Det undrer hvor denne proces er opstået og udtænkt. 

Vi bekymrer os om den demokratiske proces og den fremtid. Tilbud om juleteater er videregivet til alle.  

Ad 4. Byfornyelsen er ved at skrive mål og visioner.  

Ad. 5 Halloween. Søger tilskud på 4000, bevilget. Der er stiftet en erhvervsforening de søger et 

opstartstilskud. 2500, bevilget. 

Ad 6 intet nyt Bortset fra at opfordre kommunen om at opsøge vejdirektoratet om hvad der skal ske ved 

tingstedet. Lokalplan på Østrupvej er lige på trapperne.  

Ad 7.  Kirken håber at kunne præsentere en plan for kalk og varme til næste møde skovlauget er godt i 

gang, UIF venner skal have telte op til halloween og en gang til Glumsø sidst på året. Fubok har fået 250t fra 

A P Møller og 75t fra Nordea fonden. Den 13-10 er der oktoberfest.  Stjerner er gået i træning til årets 

opsats. Efterlyser mere lys på stjerner. Fælleskaberen; Stig er på vej tilbage i job. Der er afsat 300t til 

fundraising i Holbæk komm. Der spørges til hvilke kurser der mangler. Vi efterspørger kursus for bestyrelser 

og deres ansvar.  

Formanden har efterspurgt den lovede bevilling til hal i Ugerløse. Der ligger nogle midler der skal gå til 

gymnastisk salen, hvor er de og er der afsat penge i UIF til en Hal?  

Ad 8 Tak for kage til Anders Jul.  

Ad 9 næste møde d. 14-11.  

Der julefrokost d. 24-11 i Fubok  

 

 


